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Ik draag dit boek op aan Rianne en mijn kinderen. 
Ik ben God dankbaar dat Hij mij jullie  

in mijn leven heeft gegeven. 

Dank je wel, Rianne, dat jij mij altijd steunt en 
bemoedigt om achter dromen aan te gaan. Dit is 

er een van. Jij bent ook een bijzonder deel geweest 
in mijn eigen deconstructie van het geloof. Samen 

durven we nieuwe gebieden te ontdekken van elkaar 
en van onze relatie met Jezus. En daar ben ik trots op. 
Maar bovenal mag jij ontzettend trots op jezelf zijn. 
Je bent de beste vrouw die ik mij kon wensen. En je 

moederhart voor de kinderen is ongekend.

Tegen Joel, Aiden en Hailey wil ik zeggen dat 
ik ernaar uitkijk om jullie te zien opgroeien tot 

volwassen mensen, die in alle ontspanning en eenheid 
met God weten te wandelen zodat ook jullie generatie 

aangevuurd zal worden om ook te leven  
als zoon en dochter van God. 

 
Ik houd van jullie allemaal. 
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Aanbevelingen

Het christelijk geloof wordt soms onnodig ingewikkeld ge-
maakt . Daardoor missen we passie, plezier, blijdschap en 
onbevangenheid in onze relatie met God . Dit boek helpt je 
om opnieuw simpelweg te genieten van je relatie met Jezus . 
Ton Heemskerk deelt ervaringen uit zijn eigen leven, waar-
door het herkenbaar en praktisch is . Zo raak je onnodige 
religieuze ballast kwijt en kun je weer lekker luchtig leven 
met Jezus .

– Walfried Giltjes
Voorganger Shelter Haarlem

Ton is gepassioneerd, rauw en oprecht . Ik bewonder hoe hij 
door de jaren heen, ondanks soms lastige momenten, altijd 
verliefd op Jezus is gebleven .
Als je een meer ontspannen leven wilt als christen en uit 
je comfortzone durft te stappen, raad ik je van harte aan 
om dit boek te gaan lezen .

– Kees van Velzen
 Zorgcoordinator, vriend van de familie



Lichter leven met Jezus is een aanrader om te lezen als je toe 
bent aan verfrissing van je (geestelijk) leven en Jezus op-
nieuw wilt ontdekken in alledaagse dingen . Ton heeft een 
diepe liefde voor de kerk maar hekelt religieuze denkbeel-
den die mensen vastzetten en weerhouden van een intieme 
relatie met Jezus . Hij daagt je uit om God te bevragen over 
zijn goedheid en Hem te ontmoeten en ervaren . Je ontdekt 
dat God beter is dan je denkt en raakt opnieuw verwonderd 
door zijn goedheid .

–  Esther de Vreugd
 Maatschappelijk werker, vriendin van de familie

Lichter leven met Jezus raakt mij omdat Ton zo eerlijk is over 
zijn reis met God . Ton durft de eerlijke vragen te stellen, 
gaat de confrontatie met God niet uit de weg en is niet bang 
om aan een heilig huisje te rammelen . Daarom raad ik dit 
boek aan . Ik geloof dat het goed is als we na durven te den-
ken over geloofsvragen om daarin God te kunnen vinden, 
vanuit de wetenschap dat Hij een goede Vader is en zich al-
tijd, maar dan ook altijd laat vinden .

– Sarah Trouerbach
 BSSM-alumnus, aanbiddingsleider, vriendin van de 
familie



Voorwoord

Lichter leven met Jezus zal je inspireren als je verlangt naar 
méér van God in je leven . Als je wilt weten hoe het chris-
telijk geloof nu eigenlijk werkt in ons doodnormale leven . 
Ton Heemskerk heeft veel aandacht voor het werk van de 
Heilige Geest, waar zo veel (theologische) vragen over zijn 
en waar zo veel onwetendheid over is .

Ton is een oprechte christen die vanuit een protestant-
se achtergrond in het oer-Hollandse Katwijk een diepe 
honger naar meer van God ontwikkelt . Later leert hij ook 
de kracht en de gaven van de Heilige Geest kennen . Dat 
zet zijn leven op zijn kop . Daarin zit ook overlap met mijn 
eigen levensverhaal . Veel gewone gelovigen in Nederland 
herkennen zich natuurlijk in Tons achtergrond in de tra-
ditionele kerk . Zijn wij niet, net als hij, vooral opgevoed 
met God de Vader, God de Zoon en God de Heilige Schrift? 
Hebben wij niet juist de Persoon van de Heilige Geest met 
al zijn werkingen, uitingen, gaven en kracht heel hard no-
dig? Hij maakt ons christen-zijn immers effectief, of beter 
gezegd: vruchtbaar .

Ton deelt waar hij vandaan komt: een haat-liefdever-
houding met de kerk . Hij laat een geloof zien dat wordt 
beproefd; waarin onbegrip, twijfel, frustratie en boosheid 
naar God ook een plaats krijgen . In zijn leven zien we hoe 
worsteling past bij overgave, hoe vragen stellen hoort bij 
antwoord krijgen en hoe onbegrip leidt naar openbaring . 



Ton vermeed goedkope antwoorden, en vond iets zeer kost-
baars . Dat maakt dit een krachtig boek . Ik raad dit boek aan 
voor twintigers en dertigers die zelf ook vragen durven stel-
len bij vanzelfsprekendheden en allerlei gelovige manier-
tjes . Het zal je leven met Jezus lichter maken!

Een interessant deel van Lichter leven met Jezus zijn de 
waardevolle lessen over de manifestaties, de zichtbare pre-
sentie en uitingen van de Heilige Geest . Juist in Nederland 
vinden wij het moeilijk om deze bijzondere ervaringen te 
duiden . Velen zijn er bang voor, want onbekend maakt vaak 
onbemind . Of is het vooral dat mensen vrezen dat deze za-
ken uit een duistere bron afkomstig zijn en laten ze daarom 
de ‘charismata’, de genadegaven, liggen? Het boeit mij mate-
loos als ik lees hoe Ton ervaringen duidt, ook vanuit de vele 
Bijbelse voorbeelden die er zijn . Maar vooral als hij laat zien 
wat de vrucht ervan is .

Midden in het boek zien we opeens de samenvatting van 
de resultaten van een belangrijk onderzoek naar de in ook 
Nederland zo bekritiseerde ‘Toronto blessing’, een opwek-
kingsbeweging in de jaren negentig die startte in Toronto . 
De leiders van deze beweging, onder andere Randy Clark, 
heb ik enkele jaren geleden uitgenodigd in ‘There is mo-
re!’-conferenties . Interessant is wat deze conferenties en de 
aanrakingen van God die daar plaatsvonden, uitwerkten in 
organisaties, in predikanten en voorgangers en zelfs in be-
drijven of gebieden . Maar ook hoeveel kritiek de beweging 
moest verdragen . Ton stelt een belangrijke vraag: Wat is de 
vrucht? Waar leidt het toe? Het is fantastisch om te lezen dat 
krachtige aanrakingen van God ertoe leidden dat negentig 
procent van de bezoekers van de diensten in Toronto meer 
begonnen te evangeliseren, dat er vijftig procent meer werd 
gebeden voor de zieken en dat velen meer begonnen weg te 
geven . Ik ken de kritische kanttekeningen en de theologi-
sche vragen die worden gesteld van binnenuit en neem ze 



serieus, maar Ton beschrijft eenvoudigweg wat er mogelijk 
is in Gods Koninkrijk als religie en ongeloof wegvallen . Zijn 
ervaringen zijn authentiek en maken in mij veel verlangen 
los naar meer van Gods Koninkrijk onder ons .

Waarom zou je dit boek lezen? Omdat het je honger laat 
toenemen . Het is mijn gebed en mijn overtuiging dat je 
door het lezen merkt dat je Godsbeeld gaandeweg verandert 
en dat alles wat religieus is je in de weg gaat zitten . Je gaat 
verlangen naar meer omdat er meer is . Je gaat verlangen 
naar dat authentieke Bijbelse geloof dat krachtig is en dat 
werkt . Bovendien geloof ik dat Tons getuigenis jou op een 
wonderlijke manier zal leiden naar de plekken en naar de 
mensen bij wie jij dat méér gaat ontvangen .

– Hans Maat
 Directeur Evangelisch Werkverband binnen de 
Protestantse Kerk





Uitnodiging

Ken je dat gevoel dat je er eigenlijk klaar mee bent? Klaar 
met wat? Nou, met de kerk . En misschien ook wel met God . 
Of met bepaalde ideeën rondom God . Ik weet dat een grote 
groep mensen afhaakt van het christelijk geloof .

Maar ik wil je laten zien dat God beter is dan wij vaak 
denken . Jezus is beter dan alle religieuze regeltjes die we 
in het christendom hebben geleerd . Hijzelf is goed . Maar 
ja, we hebben op aarde te maken met zijn grondpersoneel, 
waar ik zelf ook bij hoor . Dat kan nog weleens een uitda-
ging zijn . Als ik het in dit boek heb over religie, dan bedoel 
ik dit: een krachteloze godsdienst, waar in de kern rituelen 
belangrijker zijn geworden dan relatie .

Ik heb hier veel over nagedacht . Ik heb in een ‘spirituele 
lockdown’ gezeten . In een lockdown voelen we ons meestal 
niet op ons best, dat weten we uit de recente coronalockdown . 
Het kan eenzaam zijn . Voor sommige mensen geeft het 
zelfs een verstikkend gevoel . Als je introvert bent, zie je 
het wellicht anders en vind je de afstand en beperkingen 
tot op zekere hoogte wel fijn . Voor mijzelf betekende mijn 
spirituele lockdown dat ik mij opgesloten voelde . Ik zat 
vast in allerlei denkbeelden over God, mijzelf en de wereld . 
Gelukkig heeft God veel geduld met mensen . En dus ook 
met mij . Want ik ben gaandeweg ook weer uit mijn spirituele 
isolatie gekomen . In dit boek vertel ik je mijn proces, zodat 
het ook jou kan helpen om los te komen van religieuze 
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denkbeelden die groei, vrijheid en ontspanning in de weg 
staan .

Ik hoop dat dit boek je weer passie zal geven voor dat 
wat God allang voor jou heeft gepland . Dat je weer nieuwe, 
verfrissende perspectieven over God, jezelf en anderen mag 
ontvangen . Dat je vrijheid mag ervaren en sommige opge-
legde heilige huisjes mag leren afbreken .

Het is oké om vragen te hebben . Daarom heb ik aan het 
einde van elk hoofdstuk een reflectievraag opgenomen . Dit 
kan je helpen om de thema’s op jezelf te betrekken en mis-
schien van een andere kant te bekijken .

Veel plezier en zegen bij het lezen!



Inleiding

Om uit een lockdown te komen, zijn er versoepelingen no-
dig . Dat woord kennen we onderhand wel van de gekke jaren 
met corona . Een versoepeling geeft nieuwe perspectieven 
om in vrijheid te leven . Zo’n versoepeling heb ik de afge-
lopen jaren ook op geestelijk vlak meegemaakt . In dit boek 
deel ik hoe ik uit mijn ‘geestelijke lockdown’ ben gekomen .
Tijdens dit proces ben ik erachter gekomen dat vertrou-
wen essentieel is . Vertrouwen dat God een Persoon is, en 
dat vrijheid en liefde onlosmakelijk met Hem verbonden 
zijn . Dat zie je in een van de rollen van de Heilige Geest: 
waar de Geest van God is, daar is vrijheid (2 Kor . 3:17) .

Deze vrijheid werkt zo verfrissend . De Bijbel zegt hier-
over dat vrijheid ons hele leven beïnvloedt en vernieuwt . 
Hierover is al eeuwenlang een gevecht . Ook in het Nieuwe 
Testament zien we tal van voorbeelden waarin het religieu-
ze establishment zenuwachtig wordt van ware vrijheid .

Toen kwamen er plotseling mensen binnen die ons gesprek hadden 
afgeluisterd. Zij waren het niet met de leiders eens. Ze verzetten zich 
tegen de vrijheid die wij gekregen hadden door ons geloof in Jezus 
Christus. Ze wilden dat de Joodse wet ons leven weer ging beheer-
sen. Hoe durven zulke mensen zich christen te noemen!
– GALATEN 2:4

En om in vrijheid te leven, moeten we ons leven, onze 
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gedachten en daden met elkaar durven te synchroniseren . 
Soms is er een software-update voor nodig om dit alles goed 
te laten blijven werken . Jezus is de beste programmeur . Hij 
was in staat om God te presenteren als een Vader, als een 
niet controleerbare God die relationeel is en wars is van 
menselijke regels en wetten . Jezus drukte als het ware op 
de resetknop . Om zo religie een halt toe te roepen en een 
nieuwe dimensie te laten zien aan mensen die werkelijk 
vrijheid geeft . Veel tijdgenoten van Jezus waren daar niet 
van gediend . Hun religieuze systeem hing aan een zijden 
draadje . Toen Jezus stierf, beefden hemel en aarde . En wat 
veel mensen vergeten: het religieuze systeem werd letterlijk 
opengebroken . Het gordijn voor het heiligste deel van de 
tempel, het voorhangsel, scheurde kapot! Een schok voor 
velen . En misschien ook wel voor jou . Er is vrije toegang tot 
God . Zonder voorwaarden of regels .Als je regels en wetten 
gewend bent dan is dit even slikken . Jezus wekte veel vragen 
op bij zijn volgers .

We mogen vragen hebben, zoals zoveel Bijbelse helden 
dat hadden, maar durven we dat ook? David was bepaalde 
geen lieverdje volgens de Bijbel . Maar hij stelde vragen . 
Soms begreep David God niet en was hij kwaad . David wordt 
de bloedkoning genoemd . Zo’n naam wil je echt niet op je cv 
hebben staan . En met zo’n figuur ziet God het zitten . Jezus 
wordt uiteindelijk een Zoon van David genoemd .

Maar wat trok God aan in David? Hij was een vriend die 
echt was en vragen durfde te stellen . Dit bracht David al 
vroeg in zijn leven in de problemen . Maar hij werd op een 
gegeven moment ook een held die Goliat versloeg . En dat 
heldenverhaal begon met het stellen van vragen .

‘Wat heb ik verkeerd gedaan?’ zei David. ‘Ik stelde alleen maar een vraag.’
– 1 SAMUEL 17:29
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Durven we de wind van God op nieuwe manieren te laten 
waaien in ons leven, zoals ook David deed? Kunnen vragen 
ons helpen om dieper en verder te groeien in onze relatie 
met God? Het is meestal gemakkelijker de deur achter je 
dicht te doen en daar niet meer achter vandaan te komen .

Gezien de staat van de kerk in Nederland is het de hoog-
ste tijd dat bepaalde deuren weer opengaan . Steker nog, dat 
bepaalde heilige huisjes omvergeduwd worden door de wind 
van God . Vernieuwing is onderdeel van onze geschiedenis . 
Als we God toelaten ons te vernieuwen, kunnen er mooie 
dingen gebeuren .

In dit proces binnen in ons zijn er allerlei psychologische 
verdedigingsmechanismes die deze vernieuwing in de weg 
kunnen staan . Er mag wat mij betreft meer balans komen 
in de dualistische kijk op het leven . Alles maar zwart-wit 
bekijken is voor veel situaties geen optie . En toch lijkt het 
de makkelijkste uitweg . Zeker voor christenen . Het lijkt 
er soms op dat we ons als mensen veilig voelen bij regels . 
Terwijl een relationele God veel meer te bieden heeft . Ook 
ons geloof kan vol regels zitten . Maar uiteindelijk heb je je-
zelf en je omgeving ermee als je daarin blijft hangen .

Daarom vind ik het niet vreemd dat voor het eerst in 
Nederland meer mensen zich niet tot een religieuze groe-
pering rekenen dan wel . Dit blijkt uit de meest recente cij-
fers van het CBS .1 De coronacrisis heeft ons laten zien waar 
ons geloof nu werkelijk staat . Zou Nietzsche dan toch gelijk 
hebben gehad toen hij zei dat God dood is? En waarom zijn 
jongeren tegenwoordig meer geïnteresseerd in astrologie 
dan in Jezus?2

Als ik kijk naar de uitkomsten van het CBS-onderzoek 
‘God in Nederland’,3 dan vallen mij enkele dingen op . 
Ongeveer een derde van zowel de vijftienjarigen als de ou-
deren gelooft nog in het bestaan van God . Ongeveer één op 
de vijf binnen deze leeftijdsgroep beschouwt zichzelf als 
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atheïst . Nog maar veertien procent gelooft in een persoon-
lijke God . En dan hebben we het er nog niet over wie deze 
persoonlijke God precies is .

In dit boek ga je gaandeweg erachter komen wie deze 
God is . Als je eraan toe bent om je geloof een opfrisbeurt 
te geven, is dit een goed boek . Als je lang geleden of mis-
schien recent het christelijk geloof achter je hebt gelaten, 
is dit boek een uitnodiging . Misschien herken je er wel 
dingen in . Ik ben steeds beter gaan begrijpen waarom de 
groep gelovigen in Nederland langzaamaan kleiner is ge-
worden . Toch gloort er hoop . Er zijn namelijk stemmen in 
de wereld die wel de meerwaarde inzien van godsdienst, en 
dan met name van de christelijke variant . Een daarvan is 
Jordan Peterson . Hij is een klinisch psycholoog die in mijn 
beleving uiterst zinnige dingen schrijft . Hij is misschien 
wel een van de invloedrijkste intellectuelen van onze tijd . 
In zijn boek 12 regels voor het leven: Een remedie tegen chaos 
schrijft hij iets opmerkelijks, wat tegelijkertijd onze herse-
nen prikkelt in de vragen rondom God en religie . Hij zegt 
daarin: ‘Het is de grootste verleiding van de rationele func-
tie om haar eigen vermogen en voortbrengsels te verheer-
lijken en te beweren dat er in het licht van haar theorieën 
niets hoeft te bestaan wat bovenzintuiglijk is of buiten 
haar domein staat .’4

Deze uitspraak is veelomvattend en opent nieuwe ge-
zichtsvelden als je daarvoor openstaat . In feite schrijft 
Peterson dat er meer is dan onze ratio alleen . Dat er iets 
moet zijn wat boven je zintuigen bestaat . Als ons verstand 
het enige is waaruit we functioneren, dan leven we eigen-
lijk zeer beperkt . Vandaar dat het christelijk geloof in mijn 
ogen veel meer betekent dan een rationele opsomming van 
bepaalde doctrines . Het doet mij denken aan deze uitspraak 
in de Bijbel:
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Je moet op de Heer vertrouwen. Denk aan Hem bij alles wat je doet, 
dan zal Hij je helpen. Denk niet dat je alles zelf kunt. Wees niet ei-
genwijs, maar heb eerbied voor de Heer. Blijf uit de buurt van slechte 
mensen en doe geen kwaad. Dan zul je sterk en gezond zijn.
– SPREUKEN 3:5-8

Is een leven met God echt een verfrissing voor ons of zijn 
we misschien beter af met een leven zonder God? Is God 
ons medicijn? Of is Hij juist het religieuze gif waar mensen 
aan sterven? Ik zal je alvast verklappen dat het enige ver-
schil tussen een atheïst en mij is dat ik erken dat mijn herse-
nen, lichaam en alles wat ik mag gebruiken in dit leven een 
gift van boven is . Een cadeau, gekregen van Iemand . Van 
een Persoon . Ja, dat is een kwestie van geloven .

Zoals ieder persoon een naam heeft, zo heeft ook de 
Persoon over wie dit boek gaat een naam . Het is de meest 
besproken naam van de afgelopen twee millennia . Hij is de 
grondlegger van het christelijke geloof . De meeste mensen 
in de wereld slepen eind december grote boodschappentas-
sen vol met lekkere dingen naar huis om een feest te vieren . 
Ieder jaar vieren we Kerstmis met familie en vrienden, om-
dat we erkennen dat deze Persoon zo’n tweeduizend jaar ge-
leden geboren is . Het is Jezus Christus, naar wie zelfs onze 
jaartelling is vernoemd . Dat kunnen toch echt weinig men-
sen zeggen over zichzelf .

Eén ding is zeker, Jezus was en is een Persoon die de 
wind soms stevig laat waaien . Hij had niet zo veel met al-
lerlei clichés . Jezus was to the point . Recht voor zijn raap . 
Duidelijk, maar liefdevol . Inspirerend en ook mysterieus . 
Hij riep vragen op en beantwoordde soms vragen . Maar niet 
altijd . Hij liet heel wat mensen nadenken . Zulk denkwerk 
wil ik ook graag stimuleren met dit boek .

Ik neem je mee in mijn geloofsverhaal, dat niet alleen ge-
baseerd is op emotionele ervaringen, maar ook op feitelijke 
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kennis . In dit boek wil ik je de Persoon laten zien en erva-
ren, omdat ik weet dat het jou misschien ook kan helpen in 
je zoektocht naar God . Het helpt je mogelijk als je vastzit in 
bepaalde clichés over Jezus .

Want soms hoor je het ene cliché na het andere in de 
kerkcultuur . Zo van: Jezus is alles voor mij . Mij ontbreekt 
niets! Tot je bedrijf failliet gaat of je kind overlijdt . Dan ko-
men de echte vragen . En terecht! Gaandeweg ben ik gaan 
zien dat Jezus compleet met ons meevoelt en meedenkt in 
alle facetten van ons leven, ook al voel je dat niet en snap je 
daar geen snars van . Ik laat je mijn eigen worstelingen met 
God zien, en met name ook met het grondpersoneel van 
Onze-Lieve-Heer . Op zijn tijd is worstelen niet verkeerd . 
Het kan de band nog versterken ook! Bekende Bijbelse fi-
guren zoals Mozes, Abraham, Jakob en David hebben eens 
of meerdere keren met God in de clinch gelegen . En alle-
maal worden ze vrienden van God genoemd . Is dat niet een 
prachtige gedachte?

Een docent aan een hogeschool vertelde eens tijdens een 
college dat de meest voorkomende reden dat de gemiddel-
de theologiestudent had gekozen voor die opleiding, een 
haat-liefdeverhouding met de kerk of met God was . Dat be-
grijp ik wel .

Het is lastig dat je onbegrip kunt ervaren als je vragen 
durft te stellen over christelijke clichéantwoorden die al 
decennialang worden gegeven . Ikzelf, een christelijke, ide-
alistische millennial,5 moest ook iedere dag mijn vergroot-
glas pakken om te zien of God niet uitgerangeerd was in 
Nederland . Ik ben niet afgehaakt, maar juist weer opnieuw 
aangeraakt .

Een reden waarom mensen afhaken in het religieus 
(christelijk) domein, is dat het ook werkelijk doodsaai kan 
zijn . Een andere reden is dat lastige vragen vaak niet echt 
welkom zijn . Want heb je dan niet gewoon te weinig geloof?
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Het is tijd om bepaalde denkbeelden over God eens in een 
ander daglicht te gaan zien . En daar helpt de wind van God 
vaak bij . We noemen die de Heilige Geest .

Toe aan een (geestelijke) verbouwing?
Sommige dingen in dit boek duwen misschien je (extern op-
gelegde of intern opgebouwde) heilige huisjes omver . Ik heb 
in mijn eigen leven ontdekt dat het bij tijd en wijle helemaal 
niet verkeerd is om de wind eens lekker hard door je huis te 
laten waaien . En als een huis instort, betekent dit niet me-
teen dat de fundamenten van het huis weg zijn . Maar als je 
huis omverligt, heb je wel nieuwe perspectieven . Je kunt de 
open ruimte weer in kijken .

Ik denk dat God best doorheeft dat we (als christenen) 
vaak onze ramen en deuren hebben dichtgedaan voor de 
‘boze’ wereld om ons heen . Of misschien wel voor elkaar . 
Maar is dat de bedoeling van ons leven? Is ons godsbeeld 
aan een verbouwing toe? Is Gods kerk dat?

In het leven kun je allerlei onverwachte en ongemakkelij-
ke dingen tegenkomen . Zoals een #Nashville-discussie, een 
coronavirus, iemand als voormalig president Trump waar-
mee je het helemaal niet eens bent . Maar ook vervelende 
vragen zoals waarom we Jezus überhaupt nodig hebben .

Misschien helpt het coronavirus wel om dingen te veran-
deren . Een lockdown geeft uiteindelijk ook weer een look-
up-moment . Nieuwe perspectieven dienen zich aan als we 
daarvoor openstaan . Een verbouwing aan je huis geeft uit-
eindelijk meer comfort, gezelligheid, rust, vreugde, frisheid, 
hoop .

Ik geloof net als Peterson6 dat er een hoge prijs te winnen 
valt in dit leven . Namelijk de stichting van het Koninkrijk 
van God op aarde, de herbeleving van het paradijs . Om 
hierin te geloven en om deze waarden uit te leven, zijn 
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wel drastische keuzes nodig, die niet altijd passen bij onze 
postmodernistische, neohedonistische7 levensstijl . Maar 
toch … Als je je huis weer wilt voorzien van een frisse en 
nieuwe kleur verf, zul je toch echt eerst de boel moeten 
schoonmaken en ontvetten . Dan pas kun je aan de slag 
met het schuren van de ondergrond . Doe je het namelijk 
andersom, dan schuur je het oude vuil in de ondergrond 
en zal je verf na verloop van tijd loslaten . Dan kun je 
schoonmaken wat je wilt, maar het kwaad is al geschied .

Ik hoop dat dit boek je nieuwe inzichten en nieuwe hoop 
geeft . Als religie je zwaar op de maag ligt dan is dit een per-
fect boek om je tanden in te zetten . Het zal een feest van 
herkenning zijn . Lichter leven met Jezus is niet zomaar een 
boek . Het is een uitnodiging om nieuwe aspecten van Jezus 
te ontdekken . Als je liever niet uitgedaagd wordt in je den-
ken en het lastig vindt om vooroordelen opzij te zetten, dan 
adviseer ik toch om dit boek in ieder geval helemaal uit te 
lezen . Word jij wel graag uitgedaagd, wil je nieuwe dingen le-
ren en bovenal God op nieuwe manieren ervaren? Lees dan 
vooral verder!



Over de auteur

Ik ben Ton Heemskerk, getrouwd met Rianne en vader van 
drie prachtige kinderen . Ik ben founder van IMPACTH, theo-
loog, spreker, auteur en daarnaast werkzaam in een kerk als 
voorganger in de omgeving van Katwijk . Als je wilt reageren 
of je hebt een ervaring met Jezus gehad door het lezen van 
dit boek hoor ik dit graag! Stuur me gewoon een mail, ook als 
je me wilt vragen  voor een spreekbeurt .

Als je merkt dat je na het lezen van dit boek behoefte 
hebt aan coaching, dan kan dat ook . Ik houd ervan om men-
sen in hun bestemming te brengen . Heb je moeite om achter 
je dromen aan te gaan? Ik kan je daar met praktische stap-
pen in verder helpen .

Communicatie is zoiets moois . Al van jongs af aan wist ik 
dat ik met mijn stem de wereld een stukje mooier kon ma-
ken . Ik geloof dat de persoon met de meeste hoop de meeste 
invloed zal hebben . Deze eigenschap zie ik bij Jezus terugko-
men en daarin heb ik zelf ook de kracht van hoop ondervon-
den in mijn leven . Daarom geloof ik dat vandaag Jezus nog 
dezelfde impact heeft als tweeduizend jaar geleden . In het 
spreken zul je dit horen, zien en beleven . Vanuit deze passie 
heb ik ook enkele krachtige workshops gemaakt die jou en je 
organisatie, kerk of bedrijf een blijvende impact zullen geven .

Kijk op mijn website voor meer informatie .

Ton Heemskerk
www.impacth.com 
www.tkruispunt.nl 

Facebook: ton.heemskerk.98
Instagram: ton_heemskerk
Mail: ton@impacth.com
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